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Utcafórumok
Egy közelgő választás 
biztos jele, hogy a helyi 
politikusok igyekeznek 
találkozni választóikkal. 
Sajnos ugyanez általá-
ban nem mondható el 
a lakosság többségének 
érdeklődéséről. A júni-
us 9-ig tartó szűk másfél 
hónapban is ennek a je-
lenségnek lehetünk majd 
tanúi különböző kortes 
rendezvényeken, utcafó-
rumokon. Pedig ezek az 
események a polgármes-
ter- és képviselő jelöltek 
számára bemutatkozási 
lehetőséget biztosítanak, 
másrészről a helyi lakosság 
igényeinek, panaszainak, 
ötleteinek összegyűjtésé-
re is alkalmasak. Ilyenkor 
csillanhatnak meg azok az 
ígéretek is, amelyek előre-
vetítik régóta vágyott nagy 
helyi „álmok” megvalósu-
lását. Ezekből egyébként 
van több is, „mindössze” 
sikeres pályázatok, elnyert 
milliárdok, rendelkezésre 
álló uniós pénzek és kivi-
telezői kapacitás kérdése, 
hogy megvalósulhassanak. 
Én arra bíztatnék inkább 
mindenkit,  hogy menjen 
el ezekre a kampányfóru-
mokra és mondja el mi az, 
amit egy képviselő valóban 
tehet azért, hogy jó legyen 
Tapolcán tapolcainak len-
ni. /Töreky László/

JEGYZETA városnap kitüntetettjei

Április 4-én, polgármesteri köszöntővel, városi kitüntetések átadásával és állófogadással ünnepelte meg Tapol-
ca, hogy 1966. március 31-én visszakapta korábbi városi rangját. Dobó Zoltán ünnepi beszédében arra világított 
rá, hogy mennyire komplex jelentéssel bír a Tapolca szó, és valójában mit is jelent tapolcainak lenni. – Tapolca 
egy gazdasági vállalkozás, emberi közösség, utak, falak, házak, családok, épített örökség, emberi, társadalmi tel-
jesítmények. A történelem folyamán Tapolca volt mezőváros, nagyközség, vidéki kisváros, bányászati központ, 
turisztikai célpont. A felsoroltak mind igazak rá, és azt a hitet erősítik bennünk, hogy nem lehet szétválasztani 
a testet és szellemet, a múltat, jelent és jövőt. Ezek összessége ugyanis Tapolca, ezek vagyunk mi. – A mai nap 
azonban leginkább azokról szól, akik munkásságukkal, gondolkodásukkal, helytállásukkal megmutatták, hogy 
tapolcainak lenni sokkal több annál, minthogy valaki tapolcai lakcímkártyával rendelkezik – fogalmazott a ta-
polcai polgármester, majd az elhangzott személyes méltatások után átadta a város önkormányzatának kitünte-
téseit az arra érdemesülteknek... Folytatás a 4.oldalon Új díszpolgára van... címmel                                             Fotó: tl 

Lekerültek a lugasról és a fákról a 
tojások, zöldágat jártak a fiatalok
A április 11-e kora dél-
utánján a tapolcai To-
jáspark minden hímes 
tojása, húsvéti installá-
ciója eltűnt a Hősök te-
réről, a tojáslugasról és 
a tojásfákról.

A Batsányi Tánc-
együttes fiataljainak 
zöldágjárásával, illetve 
tapolcai kisiskolások, 
pedagógusok, önkor-
mányzati munkatársak, 
illetve a Tojásparkot lét-
rehozó civil szervezetek 
tagjainak közreműködé-
sével zajlott az esemény. 
Platóra rakták, majd 
raktárba szállították a 

Cselleház Kft. munka-
társai Varjas Judit orszá-
gos hírnévre szert tett, 
Tapolca nevezetességeit 
ábrázoló óriás húsvéti 
tojását is. Kijelenthető, 
a Tojáspark idén rend-
kívüli népszerűségnek 
örvendett mind a város 
vendégei, mind a helyi-
ek körében. A tapolcai 
látványosság egyetlen 
hátrányos következmé-
nye, hogy az érintett te-
rületen a talajlazítás és 
a fű pótlása némi plusz 
feladatot jelent majd a 
közterületek gondozásá-
ért felelős városi cégnek. 
/fotók, írás: tl/ A gyönyörű, napfényes tavaszi időjárásban a zöldágjárás is vidámabb            Fotó: tl 
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2023 nyarán hiába je-
lezte a város a döntés-
hozók irányába, hogy 
a 24 órás háziorvosi 
ügyeletre szükség van, 
a tapolcai törekvések és 
a helyi orvosok támo-
gató hozzáállása együtt 
sem volt képes meg-
menteni azt. A korábbi 
ügyeleti rendszer tavaly 
szeptembertől mind a 
tapolcai, mind a süme-
gi járásban megszűnt, 
helyette a mentőszolgá-
lat vette át a feladatot. 
– Azóta a napvilágot lá-
tott betegforgalmi ada-
tok igazolták a 24 órás 
ellátás indokoltságát – 
tájékoztatta a helyi sajtó 
képviselőit ma délelőtt 
Tapolca polgármestere, 
aki beszámolt mind a 24 
órás háziorvosi ügyelet, 
mind az egynapos se-
bészet visszaállításáért 
az elmúlt hónapokban 
folytatott tárgyalások 
állásáról, eredményei-
ről.

Dobó Zoltán elmondta, a 
friss betegforgalmi ada-
tok apropóján levélben 
újra megkeresték a térség 
országgyűlési képviselő-
jét, Dr. Navracsics Tibort, 
az illetékes államtitkárt, 
Dr. Takács Pétert, és 
Csató Gábort, a mentő-
szolgálat főigazgatóját is. 

Csató Gáborral sikerült 
egy személyes találkozót 
is megszervezni azóta. – 
A mentőszolgálat terüle-
tileg és témában illetékes 
vezetőivel, Török Gábor-
ral és Juhász Gáborral 
ültünk asztalhoz. Ez volt 
az első lépés, a követke-
ző, hogy tárgyalássoro-
zatot kezdünk, amelybe 
bevonjuk a tapolcai- és 
sümegi kistérség orvosa-
it. Ugyanis kizárólag a ta-
polcai járás orvosai nem 
tudják a 24 órás ügyeleti 
formát működtetni. Ah-
hoz a sümegi és Sümeg 
környéki orvosok ügye-
leti óraszámvállalásai is 
kellenek. Az országos 
mentőszolgálat szakma-
ilag támogatja elképze-
léseinket, a finanszíro-
zás elviekben megoldott, 
ahogy az illetékes állam-
titkár is látja annak lét-
jogosultságát – árulta el 
Dobó Zoltán. Elhangzott, 
a 24 órás ügyeleti rend-
szer nem csak Tapolca 
város lakossága számára 
nagy fontosságú, hanem 
a két kistérség települé-
sein élők és a térségbe 
érkező vendégek, turisták 
számára is.
Az egynapos sebészet 
visszaállítása érdekében 
is történetek már megke-
resések, illetve zajlottak 
le tárgyalások. Dobó Zol-

tán elmondta, Dr. Lang 
Zsuzsannával, a megyei 
kórház főigazgatójával és 
helyettesével történt meg-
beszélések eredménye az 
volt, hogy az egynapos 
sebészet visszaállításnak 
egyetlen akadálya van 
jelenleg a tapolcai kór-
házban, ez pedig az orvo-
sok, szakápolók, szakasz-
szisztensek hiánya. – Dr. 
Takács Péter államtitkár 
is válaszolt a város ez irá-
nyú kérelmére, azt írta, 
hogy “ott, ahol a feltételek 
is adottak, támogatja az 
egynapos sebészet bizto-
sítását és bővítését”. 
Tapolcán a tárgyi fel-
tételek adottak, bízunk 
benne, hogy a szakem-
ber ellátottság is meg-
valósul. Mind a 24 órás 

orvosi ügyelet, mind az 
egynapos sebészet érde-
kében Tapolca város ön-
kormányzata szakember 
lakásokat szeretne létre-
hozni a Balatoni Fejlesz-
tési Tanács pályázati for-
rásainak segítségével. A 
pályázat benyújtása már 
folyamatban van. A szak-
ember lakások vonzóbbá 
tehetik Tapolcát az orvo-
sok számára – fejezte ki 
reményét Dobó Zoltán. /
Írás, fotó: Töreky L./

Tárgyalások a 24 órás orvosi ügyelet és az 
egynapos sebészet visszaállításáért

Dobó Zoltán: Az adatokból látható kérésünk jogossága
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Ajkán, a Kocsár Miklós 
Zeneiskola és Alapfokú 
Művészeti Iskola szerve-
zésében rendezték meg 
a közelmúltban a XIII. 
Bedők László Veszprém 
Vármegyei Furulyaver-
senyt, amelyen Vesz-
prém vármegye legjobb 
furulyásai mutatták be 
zenei tudásukat. 

Megtudtuk, mindhárom 
járdányis növendék na-
gyon szépen szerepelt, 
előadásukra sok dicsére-
tet kaptak. Bognár Olívia 
Benigna (2. korcsoport) 
– Arany, Körmendi Ta-
más (3.korcsoport) és Ki-
rály Erik (2.korcsoport) 
-Arany Nívó minősítést 
ért el. Bognár Olívia Be-
nigna és Körmendi Ta-
más Haga Kálmán Tamás 
növendékei, zongorakí-
sérőjük Egyedné Somo-
gyi Hajnalka volt. Király 
Erik, édesapja Király 
Lajos növendéke, zongo-
rakísérője Király Emőke 
Mária volt.
Az értékelést az alábbi 
zsűritagok látták el:
Prehoffer Gábor furulya-
művész, a Szombathelyi 
Művészeti Szakközépis-

kola és Gimnázium furu-
lyatanára, a Bécsi Városi 
Zeneiskola tanára, a Szé-
chenyi István Egyetem 
Művészeti Karának okta-
tója, a Jean-Marie Leclair 
Trió tagja és Koltay Zsófia 
furulya- és klarinéttanár 
a Szombathelyi Bartók 
Béla Zeneiskola tanára. /
tl/ info, fotók: Járdányi/

Egy aranyat és két Nívó-
díjat hoztak haza Ajkáról

Három megérdemelt el-
ismerés a járdányisoknak

Az Autizmus világnapja 
alkalmából figyelemfel-
hívó sétát, a Szász Már-
ton iskola diákjai javára 
jótékonycélú kék süti vá-
sárt, továbbá egy hasznos 
és gyakorlatias autizmus-
ról szóló kerekasztal be-
szélgetést szervezett Az 
én világom-Tapolca, Ta-
polca és Környéki Autista 
Gyermekekért Egyesület 
április 2-án.

Az esemény koordinátora 
Dalmai Melinda alelnök, 
gyógypedagógus volt, aki 
a “Mindennapi kérdések 
az autizmusról” címmel 
kerekasztal beszélgetésre 
invitálta Horváth Mar-
gitot, a Kertvárosi Óvo-
da igazgatóját, Svendor 
Diána védőnőt, Szabóné 
Samu Melinda, autista 
gyermeket nevelő szülőt 
és Nagy-Varga Izabellát, 
a Veszprém Vármegyei 
Pedagógiai Szakszolgálat 
Tapolcai Tagintézmény 
igazgatóját. Dalmai Melin-

da lapunknak elmondta, 
az autizmus az idegrend-
szer eltérő működése, egy 
egész életen tartó állapot. 
– Fontos a szociális és 
kommunikációs fejlesztés 
az autizmussal élőknél, de 
nagyon fontos a társada-
lom szemléletének formá-
lása is, el kell fogadnunk 
őket olyannak, amilyenek. 
A korábbi években kék 
lufit és autizmusról szóló 
üzeneteket küldtünk szét 
a városban, hogy felhívjuk 
a figyelmet az autizmusra, 
most egy kicsit más mó-
don közelítünk a témához. 
– Magyarországon körül-
belül 160 ezer embernél 
diagnosztizálták az autiz-
must, Tapolcán is sokakat 
érint, diagnosztizáltakat 
és nem diagnosztizáltakat 
egyaránt, pontos száma-
ink azonban nincsenek. 
A kerekasztal beszélgeté-
sünk során a tünetekről, az 
autizmus korai felismeré-
séről, a szülők nehézségei-
ről, a védőnők képzésének 

lehetőségeiről, segítő tech-
nikák elsajátításról, illetve 
a közös munka, az együtt-
működés lehetőségeiről 
beszélünk. Az autista gyer-
mekek szülei felé pedig az 
az üzenetünk, hogy min-
denképpen keressék azo-
kat a közösségeket, ahol 
autista gyermeket nevelő 
szülők vannak, mert a kö-
zösség ereje a legfontosabb 
a felmerült problémák ke-
zeléséhez. 2015-ben, az 
érintett szülők együttmű-
ködésével, támogatásával 
alakult meg Az én világom 
– Tapolca és Környéki Au-
tista Gyermekekért Egye-
sület. Horváth Krisztina 
elnök elmondta, az elmúlt 
években egyesületük szer-
vezett különböző korszerű 
terápiás foglalkozásokat, 
szülőklubot hoztak létre, 
de rendszeresen együtt-
működnek egyéb tapolcai 
civil szervezetekkel is. – 
Együtt át tudjuk beszélni 
a problémákat, tapaszta-
latot cserélünk, segítséget 
kérünk és adunk. Egye-
sületünkbe nagyon nagy 
szeretettel várunk minden 
szülőt, akár gyermeke-
ikkel a diagnosztizációs 
folyamat elején járókat, 
illetve azokat is, akik már 
szembesültek a kész diag-
nózissal. Arra bíztatunk 
mindenkit, hogy jöjjenek 
el hozzánk, hogy segíthes-
sük egymást! – mondta 
az egyesület elnöke. Meg-
tudtuk az idei tapolcai au-
tizmus világnapi rendez-
vényt Szalainé Gelencsér 
Márta és Kravácz Barbara 
finom süteményeikkel tá-
mogatták, a felvonulás biz-
tosításában pedig a Tapol-
cai polgárőrök segítették a 
résztvevőket. /Töreky L./

Kerekasztal beszélgetés, majd kék lufis 
felvonulás az autizmussal élőkért

Dalmai Melinda az esemény koordinátora köszönti a fórum résztvevőit       Fotók: tl

A kék szín az autizmus, az autisták jelképe világszerte

A laktanyából a buszfor-
duló irányába kihajtó, a 
STOP táblát figyelmen 
kívül hagyó személyau-
tós hibájából egy időre 
kiesett a forgalomból a 
város egyik helyijárata. 

A busz szabályosan állt a 
buszfordulóban, a felelős-
ség egyértelműen az autó-
sé. A jelentős anyagi kárt 

a biztosító téríti majd, ám 
a menetrend változtatás-
ra szorul – tudtuk meg 
Gáspár Andrástól, a Ta-
polcai Városgazdálkodási 
Kft. igazgatójától. A helyi 
tömegközlekedésben ösz-
szesen három alacsony-

padlós Mercedes buszt 
üzemeltet az önkormány-
zati tulajdonú Tapolcai 
Városgazdálkodási Kft., 
ebből kettő el tudja lát-
ni a feladatot. Csakhogy 
az adott időszakban egy 
másik városi busz mű-
szaki vizsga felkészítése 
zajlott, így csak egy da-
rab helyijárat üzemelt a 
városban. A menetrendet 
emiatt kellett módosítani 
– mondta az ügyvezető.
          /Írás, fotó: Töreky L./

Összetörték a város buszát – 
változtattak a menetrenden

A megrongálódott járat

A tapolcai
helyijárati
buszközlekedés
biztosításához
két működőképes 
jármű 
szükséges
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Új díszpolgára van a városnak
...folytatás a címoldalról...
Tapolca Város Díszpolgá-
ra címet vehetett át Paréj 
József, a helyi sakk sport, 
sakk oktatás megterem-
tője, nagy öregje. Tapolca 
Városért kitüntető címet 
kapott kiemelkedő peda-
gógusi, intézményveze-
tői munkásságáért Varga 
Tiborné, a Batsányi János 
Gimnázium korábbi igaz-
gatója és Lájerné Tóth Éva, 
a Széchenyi István közép-
iskola, szakképző iskola 
nyugalmazott igazgatója. 
Tapolcai Közművelődé-
sért kitüntetést vehetett át 
a festészet és az irodalom 
területén elért eredmé-
nyeik, minőségi művésze-
ti munkásságuk elisme-
réseként Vecsei János és 
Herczeg-Vecsei Katalin. 
Tapolcai Nevelésügyért 
kitüntetést kapott ered-
ményes és sikeres szakmai 
munkásságáért Horváth 
László Csabáné, Ács Fe-
rencné és Riba Erzsébet 
pedagógusok. Tapolcai 
Egészségügyért és Szociá-

lis Ellátásért elismerésben 
részesült Holczbauerné 
Dr. Kollát Ildikó a városi 
kórház  főigazgatót he-
lyettesítő orvosigazgatója, 
Tapolca Közszolgálatáért 

kitüntetést Farkas Hajnal-
ka hivatali munkatárs ve-
hetett át az ünnepségen dr. 
Iker Viktória jegyzőtől és 
Dobó Zoltán polgármes-
tertől. Az év vállalkozása 
kitüntető címet Varjas 
Judit, a Halas lépcső alko-
tója kapta, többek között 
a város hírnevét öregbítő 
művészi igényű alkotása-
iért. Az év tapolcai rend-
őre címet viselheti mos-
tantól Szabó László, aki a 
város polgármesterétől és 
Szoboszlai Tibor rendőr-
kapitánytól vehette át az 
elismerést. A 2024-es vá-
rosnapi ünnepség fényét 
Farkas Mihálynak, a Jár-
dányi Pál zeneiskola taná-
rának klasszikus gitárjáté-
ka emelte. /Töreky L./

Paréj József életpályáját díszpolgári címmel ismerték el

Az év tapolcai rendőre: Szabó László                    Fotók: tl

Kései sirató – címmel, a 
Dvorák Patka Színház 
József Attila-estjével ün-
nepelte meg a magyar 
költészet napját a Wass 
Albert Könyvtár április 
9-énA költészet napját 
1964 óta, április 11-én, 
József Attila születés-
napján ünnepeljük. Az 
alkalomból országszerte 
előadóestekkel, könyvbe-
mutatókkal, költőtalál-
kozókkal tisztelegnek a 
magyar líra előtt.

A résztvevőket dr. Décsey 
Sándor igazgató köszön-
tötte, aki elmondta, a Wass 
Albert Könyvtár minden 
évben valamiféle irodal-
mi-, zenei-, színházi jelle-
gű műsorral ünnepli meg 
a költészet napját. Úgy 
fogalmazott, ezúttal egy 
olyan, díszletekkel, fény-
technikával körített ka-
maraszínházi produkciót 
láthat a közönség, amelyre 
a tapolcai könyvtár falai 

között az elmúlt tíz évben 
biztosan nem volt példa. 
Patka Heléna közel egy 
órás előadóestje a József 
Attila centenárium alkal-
mából született. A mű-
sorban nem csupán József 
Attila legismertebb köl-
teményeiből, de kevésbé 
ismert önéletrajzi ihletésű 
prózáiból is hallhatunk 
részleteket. A versek és 
prózai írások segítségé-
vel megelevenedett a ko-
rán árvaságra jutott költő 
gyermekkora, édesanyjá-
hoz, a Mamához fűződő 
érzései, továbbá az elmúlt 
évszázad 20-as, 30-as éve-
inek hangulata, illetve Jó-
zsef Attila viszonya és lelki 
kapcsolódása az őt körül-
vevő világhoz. Patka He-
léna értő és a mély emberi 
érzéseket felszínre hozni 
képes előadása méltón 
emlékezett egyik legna-
gyobb hatású, de tragikus 
sorsú XX. századi köl-
tőnkre. /Töreky L. /

József Attila szelleme Patka 
Heléna előadásában

Patka Heléna József Attila versét szavalja             Fotó: tl

A Tapolcai Városi Televízió és a Tapolcai Újság médiaajánlata a polgármester- és képviselőjelöltek számára

- Politikai reklámot a városi televízió adásában nem sugárzunk, választási hirdetést a képújságban nem teszünk közzé.
- Minden polgármester-jelölt számára maximum 20 percnyi adásidőt ajánlunk fel, ahol bemutathatja, prezentálhatja elképzeléseit, programját, egy általa   
  elkészített videós anyagban. Ez a választás előtti héten kerül adásba szerdán, így a „kampánycsendig” 5 alkalommal látható az ismétlésekkel együtt. A kész   
  videóanyagok beérkezési határideje: 2024. június 3. 16.00 óra. A videoanyagok tartalmáért, az abban szereplő állításokért, kijelentésekért a jelölt vállalja a
  felelősséget.
- A politikai jellegű, tapolcai rendezvényekről, sajtótájékoztatókról, fórumokról maximum 6 percben számolunk be a Krónika hírmagazinban, amennyiben
  azokra írásos meghívót kapunk az info@tapolcatv.hu címre.
- Minden önkormányzati képviselőjelöltnek 5 perc képernyőfelületet biztosítunk. Kamera előtt ebben az időtartamban van lehetősége elképzeléseit, programját 
  elmondani. A forgatás zökkenőmentessége miatt javasoljuk jegyzetek, vagy előre megírt beszéd használatát. 
  A bemutatkozók forgatási időpontjai: 
  2024. május 30-án 14 és 18 óra között, és május 31-én 8 óra és 12 óra között. Adásba kerülés 2025. június 5-e, választókerületenként mutatunk be minden   
  jelöltet, abc sorrendben.  (Ismétlésekkel, 7 alkalommal kerül adásba)
- Felajánljuk a nyilvános, közönség előtti, interneten élőben közvetített polgármester-jelölti vita lehetőségét, amennyiben arra az érintett jelöltek mindegyike 
  igényt tart. Erről kérjük a polgármester-jelöltek szíves visszajelzését! Tervezett időpont 2024. május 29., szerda, 18.00, Tamási Áron Művelődési Központ. 

A Tapolcai Újság lehetőséget kínál politikai hirdetés közzétételére a piaci tarifák alkalmazásával április 20-tól. 
A kampányeseményekről (amelyekre legalább két nappal az esemény előtt írásbeli meghívót kapunk az info@tapolcatv.hu központi elérhetőségünkre) ingye-
nesen tudósítunk.  A tudósításban egy sajtófotó is szerepel majd. 
Ezen felül május 31-i lapszámunkban minden nyilvántartásba vett polgármesterjelölt egy, az érintett által elküldött írásos anyaggal, fél oldal terjedelemben 
(maximum 3700 -szóközökkel együtt számolt- karakter, plusz mellékelt fotó) jelenik meg ingyenesen. Szintén térítésmenetesen az önkormányzati képvise-
lőjelöltek bemutatkozásait 1350 - szóközökkel számolt-  karakterben jelenítjük meg, egy portréfotó társaságában. Az írásokat és fotókat az info@tapolcatv.hu 
e-mail címre várjuk. Fontos: a szöveget world, a fotókat jpg. formátumban fogadjuk. Leadási határidő: 2024.05.20-a, hétfő 18 óra. (Töreky László)

A TAPOLCAI MÉDIA AJÁNLATA A 2024. ÉVI ÖNKORMÁNYZATI VÁLASZTÁSOKRA



TAP     LCAI ÚJSÁG   5SZÍNHÁZ2024. április 19.

Petőfi Sándor Kukoricza 
Jánosból lett János vi-
téze másfél évszázada 
ledönthetetlen a hazai 
meseirodalmi hősök 
képzeletbeli dobogójá-
nak legmagasabb foká-
ról. Halápiné Kálmán 
Katalin és társulata a Ta-
polcai Musical Színpad 
pedig, ha nem is olyan 
régi, de hasonlóan fénylő 
jelensége a helyi színját-
szásnak.

A mű és az előadók egy-
másra találása három 
teltházas, nagy sikerű 
előadást eredményezett a 
Tamási Áron Művelődé-
si Központban az elmúlt 
néhány napban. A szabad-
ságharc költőjének verses 
meséjéből készült Kacsóh 
Pongrác daljáték “tapol-
cai változata”, a musical 
színpad és Batsányi Tánc-
együttes közös produkci-
ója mindent megmutatott 
abból, amit rendezői el-
képzelésekben, látvány-

ban, énektudásban, az 
érzelmek átadásának ké-
pességében tud a tapolcai 
társulat.
Abból főzünk amink van, 
mondja gyakran keserű 
szájízzel a népnyelv. Ne-
künk tapolcaiaknak nagy 
szerencsénk az, hogy elég 
sok kiváló alapanyagunk 
van ahhoz, hogy valóban 
egy jó ebéd kerüljön az 
asztalra. Kukorica János 
történetén nemzedékek 
nőttek fel, egyesek szerint 
semmi nem jutott olyan 
közel a magyar néplélek 
művészi ábrázolásához, 
mint ez a gyönyörű ívű, 
szeretetteli tündérmese. 
Persze akár fordítva is 
gondolhatnánk, hiszen 
mi tenné magyarrá a ma-
gyart, ha nem az, hogy 
ismeri, érti és lelkében 
megéli Kukorica János 
csodálatos utazását, har-
cait, dicsőségét, bukását 
és felemelkedését az élők 
és a holtak birodalmában. 
Akárhogy is, a musical 

színpad és a batsányis tán-
cos barátaik biztosan nem 
okoztak csalódást több 
száz helyi és környékbeli 
színházkedvelőnek a dal-
játék lokálpatrióta válto-
zatának előadásával. A 
főszeplők, Szabó György 
(János vitéz), Bali Móni-
ka (Iluska), Báder Zoltán 
(Bagó), Tóth István (fran-
cia király), illetve Horváth 
Marika (királykisasszony)
énekprodukciói élmény-
számba mentek, ahogy a 
darab további húsz fontos 
“mellékszereplőjéről” és 
táncosairól is csak a di-
cséret hangján érdemes 
szólni. Szép hazai tájaink, 
a francia királyi udvar, a 
pokol, vagy éppen tün-
dérország vizuális meg-
jelenítése, de a szereplők 
jelmezei is mind-mind 
hozták azt a nívót, ami egy 
igazi színházi varázslathoz 
szükséges. Az előadást 
megelőzően Halápiné Kál-
mán Katalin köszönetet 
mondott a támogatóknak, 

köztük a tapolcai önkor-
mányzatnak és a város 
polgármesterének, alpol-
gármesterének, de néhány 
mondatban az elődás je-
lentőségéről is szólt. Úgy 
fogalmazott, “a magyar 
irodalomnak vannak sok-
kal nagyobb szabású alko-
tásai mint a János vitéz. 
De a János vitéz az, amit az 
ember szeretne odaaján-
dékozni külföldi ismerő-
seinek, hogy megérezzék 
a magyar néplélek meleg-

ségét, humorát, semmi-
hez sem fogható báját, a 
magyar szív melegét. Eb-
ben a műben együtt van 
a magyar föld valósága és 
a magyar nép álma. Ilyen 
mű, mint a János vitéz, a 
legnagyobbaknak is csak 
egyszer sikerül”… Mi pe-
dig abban reménykedünk, 
hogy olyan színvonalú 
előadás, mint a (tapolcai) 
János vitéz, még sok vár 
ránk a jövőben.
          /Írás, fotó: Töreky L./

Tapolcának is van már János vitéze

Iluska szerepében Bali Mónika, partnere Szabó György
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Hepp Tamás a közel-
múltban bejelentette, 
független jelöltként 
méretteti meg magát a 
tapolcai 3-as számú vá-
lasztókörzetben a közel-
gő önkormányzati vá-
lasztáson. Programját, 
Tapolcával kapcsolatos 
számos elképzelését saj-
tótájékoztató keretében 
ismertette április 9-én, a 
Tamási Áron Művelődési 
Központban.

Hepp Tamás elmondta, 
jelenleg fegyveres va-
gyonőrként dolgozik egy 
cégnél, nős, felesége pe-
dagógus, egy leánygyer-
mek édesapja. Elhangzott, 
közel hét éven keresztül 
településőrként dolgozott 
Tapolca város alkalma-
zásában. Hangsúlyozta, 
ezen időszak alatt az ön-
kormányzati, közterületi 
feladatellátás területén 
nagy tapasztalatra tett 
szert, mind a városban 
folyó közterületi mun-
kálatokat, mind pedig a 
tapolcai lakosság irányá-
ból érkező észrevétele-
ket, problémákat illetően. 
– Amennyiben bizalmat 
kapok a választóktól, kép-

viselői munkám során a 
képviselőtársakkal törté-
nő együttgondolkodást, 
együttműködést fogom 
erősíteni, mindenkor 
partneri viszonyra tö-
rekszem – ígérte Hepp 
Tamás, aki szerint az ön-
kormányzatnak úgy kell 
működnie, mint egy nagy, 
támogató családnak. – 
Mindenkinek szüksége 
van valamire, és ahhoz 
szüksége van a másik tá-
mogatására. Ha a kohézió 
megvan, a város előbbre 
tud jutni – adott hangot 
véleményének. A képvi-
selőjelölt többek között 
olyan gyakorlatias elkép-
zelésit ismertette, mint 
kisebb városi méhlegelők 
létesítése Tapolca-szerte, 
ferdeszögű (halszálkás) 
parkolók felfestése a ko-
rábbi megoldás helyett, 
rendszeres homokcsere a 
játszótereken, vagy éppen 
a zajhatások csökkentése 
a városi rendezvényeken. 
Ugyanakkor fontosnak 
tartja azt is, hogy a város 
költségvetéséből a 3-as 
körzetre jutó pénzt csak 
az említett körzetre fordít-
hassa az önkormányzat. 
 Hepp Tamás választási 
programját részletesen 

is ismertette: A Nagybol-
dogasszony Általános is-
kola tűzfalára (Szent Ist-
ván szobor) nagyméretű 
vallási témájú festmény, 
dombormű készítése. Kap-
csolatfelvétel az ingatlan 
fenntartójával, a Veszp-
rémi Érsekséggel. Cél: A 
Templomdomb turisztikai 
vonzerejének növelése, val-
lásturizmus megerősítése. 
Szkanderverseny lebonyo-
lítása a Malom-tó felső 
részén a szökőkútra épített 
színpadon. Látványfoko-
zás projektoros kivetítő al-
kalmazásával. A színpad 
megközelítése csónakkal, 
vagy épített tutajjal. Ezzel 
párhuzamosan a déli vá-
roskapunál épített rendez-
vénysátorban küzdősport 
verseny rendezése. Foga-
dóóra bevezetése a hármas 
számú választókörzetben. 
Közvilágítás idejének mó-
dosítása. Utak, járdák fel-
újítása, zöldítés, vadvirág 
méhlegelők kialakítása a 
zöld felületeken. A közpon-
ti buszmegállónál, játszó-
tereknél árnyékolók léte-
sítése. Parkoló állásoknál 
nagyságnövelése, ferdeszö-
gű (halszálkás) parkolók 
létrehozása pl.: Wesselé-
nyi utca, régi Postaudvar. 

Gyalogátkelőhelyeknél 
található kandeláberek 
világítótestjeinek lecserélé-
se nagy teljesítményű ener-
giatakarékos, sárga fényt 
kibocsájtó lámpatestekre. 
Kamerarendszer bővítés, 
polgárőrségnek drón vá-
sárlása. Játszóterek: Baba-
mama hinták létesítése. 
Járófelület szabványos gu-
milapokkal történő bur-
kolása. Évente a homoko-
zókban két alkalommal 
homokcsere. “Házszám 
életet ment” kampány erő-
sítése a lakosság irányá-
ban. Rendezvények zaj-
hatásának csökkentése, 
pl.: Rendezvénycsarnok. 
Polgármesteri tájékoztató 
a külföldi munkavállalók 

számának alakulásáról 
negyedévente. Vállalko-
zók, szépkorúak báljának 
megrendezése hagyo-
mányteremtő szándékkal, 
amelyeknek Tapolca város 
Önkormányzata legyen a 
támogatója. Támogatni 
kívánok minden ötletet, 
előterjesztést, javaslatot, 
amely városunk fejlődé-
sét szolgálja. Munkahely-
teremtés, illetve minden 
egyéb indítvány tekinte-
tében. Fontos, kiemelt fel-
adatomnak tartom, hogy 
a költségvetésből a hármas 
számú választókerület-
re jutó teljes pénzösszeg 
a választókerületen belül 
legyen felhasználva. Írás, 
fotó: Töreky L./

Dr. Navracsics Tibor te-
rületfejlesztési miniszter, 
országgyűlési képviselő 
részvételével utcafórumot 
szerveztek a Kazinczy tér 
5-7-9. Y-épületek előtti 
parkba a Fidesz-KDNP 
helyhatósági választások-
ra készülő képviselőjelölt-
jei az elmúlt pénteken.

A miniszter és Lasztovicza 
Máté polgármesterjelölt 
mellé, Horváthné Somogyi 
Ildikó a 7-es, és Törőcsik 
Attila, a 6-os választóke-
rület jelöltje sorakozott fel. 
Mindannyian ismertették 
személyes kötődésüket Ta-
polcához, illetve szakmai 
életpályájukat és elképze-
léseiket a város jövéjéről. 
Elhangzott, a közeljövő-
ben a Fidesz-KDNP min-
den körzetben bemutatja 
majd jelöltjeit, továbbá a 
lakosság kéréseit, kérdése-
it is meghallgatják. – Sok 

tervünk van, számos fej-
lesztési ötletünk. Az első, 
hogy szeretnénk a tapolcai 
tanuszodát felépíttetni ott, 
ahol azt a tapolcaiak sze-
retnék. Szeretnénk továb-
bá visszaállítani a hétvégi 
helyijárat közlekedést, il-
letve megreformálni annak 
rendszerét, a távolabbi ter-
vek között pedig energia-
takarékos, zöld rendszámú 
járművekre cserélni a je-
lenlegi állományt – mondta 
Lasztovicza Máté. Hozzá-
tette, az országgyűlési hi-
vatalnál, miniszteri, állam-
titkári szinteken kiépült 
kapcsolatait, ismeretségeit 
is felhasználná a pályázati 
források és fejlesztési cé-
lok elérése érdekében. Vé-
leménye szerint, Tapolca 
a Balaton-felvidék ékkö-
ve, megérdemelné, hogy a 
térség, sőt az ország egyik 
legfejlettebb kisvárosa le-
gyen. A polgármesterje-
lölt az Y épületek esetleges 
felújítását is megemlítette. 
– Amennyiben bizalmat 
kapunk a választóktól, 
egyeztetési folyamatot in-
dítunk el a kormánnyal en-
nek érdekében – ígérte.
Törőcsik Attila gimnáziu-

mi testnevelő, a 6-os körzet 
jelöltje úgy fogalmazott,  
“az itt élők elképzelése-
it szeretné képviselőként 
tolmácsolni a városvezetés 
felé a jobb életkörülmé-
nyek megteremtése érde-
kében”. Hatékonyabb ér-
dekképviseletet ígért, de a 
helyi sportélet fejlesztését 
is fontosnak tartja. – Ko-
rábban vízilabda edzőként 
dolgoztam. Amennyiben 
megépül a tanuszoda, egy 
vízilabda szakosztály lét-
rehozásán is dolgoznánk – 
hangsúlyozta, majd ígérte, 
minden családot megláto-
gat a körzetében az együtt-
gondolkodás jegyében.
Horváthné Somogyi Ildikó 
arról beszélt, hogy sokak-
kal beszélt a 7-es választó-
körzetben. – Általánosság-
ban elmondható, hogy a 
lakók szeretnének padokat, 
több zöldterületet, egyes 
helyeken a járda hiányát, 
illetve az utak, a közvilágí-
tás, a csapadékvíz-elvezetés 
hiányosságait említették, 
de játszóterekre is szükség 
lenne, hiszen a gyerekek 
a legfontosabbak – adott 
hangot véleményének.
Dr. Navracsics Tibor az ön-

kormányzati és az Európa 
parlamenti választásokon 
való részvételre egyaránt 
buzdított, mindkettő fon-
tossága mellett érvelt. – 
Olyan várossá kell válnia 
Tapolcának, amely tud élni 
vonzerejével, amely a tér-
ség gazdagodására tudja 
fordítani ezt a vonzerőt és 
amely összefogja a környe-
ző településeket. Mindeh-
hez maximális támogatást 
tudok adni Lasztovicza 
Máténak és csapatának. 
A miniszter az EU-s vá-
lasztással kapcsolatban 
is ismertette álláspontját. 
– Számunkra egy háború 
nem lehet kedvező. Véle-

ményünk kristálytiszta, 
azonnali fegyverszünet-
re és béketárgyalásra van 
szükség. Azért kell a Fi-
desz-KDNP európai par-
lamenti képviselőire sza-
vazni, hogy minél többen 
legyünk, minél erősebb 
legyen a hangunk – hang-
súlyozta. – A tét az, hogy 
az EU a jövőre nézve képes 
lesz-e megőrizni önmagát, 
mint önállóan gondolko-
dó és cselekvő nemzetek 
unióját, vagy végérvénye-
sen egymással marakodó 
országok és közösségek in-
tézménye marad – fogal-
mazott a miniszter. /Írás, 
fotó: Töreky/

Tanuszodát és hétvégi helyijáratot is ígértek a Fidesz-KDNP jelöltjei

Ismertette elképzeléseit Hepp Tamás önkormányzati képviselőjelölt

A Fidesz helyi jelöltjei és Navracsics Tibor a „Y”-oknál

A résztvevők egy csoportja

Hepp Tamás független, egyéni jelölt a TÁMK-ban 
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A hétvégén zajló, megyei 
női kézilabda bajnokság-
ban a Tapolcai VSE, az 
Úrkút SK csapatát fogad-
ta.

A kezdeti nehézségek 
után – pontatlan passzok, 
eladott labdák – a félidő 
közepétől sikerült felzár-
kózni a vendégekhez és 
némi összeszedettség kez-
dett kirajzolódni a táma-
dójátékban. A védekezést 
illetően sajnos továbbra 
is akadtak hiányosságok, 
amit az ellenfél többnyire 
igyekezett kihasználni. A 
tapolcaiak erre reagálva 
keményebb “harcmodor-
ra” kapcsoltak, aminek 
köszönhetően egyfajta 
küzdelem és kiállítások 
sorozata történt mindkét 
oldalon. Így 3 gólos hát-
rányból valamint 3 me-
zőnyjátékossal – 4 ellen 
– indult a hazai csapat a 
második félidőben. Úrkút 
egyenletes, magabiztos 
játékával – elsősorban a 
szélen – nehéz ellenfél-
nek bizonyult. A tapolcai 

lányokon látszott az aka-
raterő, de a támadások 
továbbra is csak hellyel-
közzel sikerültek. A félidő 
második felében felerősö-
dött Tapolca a mezőny-
játékban, majd több gól 
is született főként átlövé-
sekből. A mérkőzés végé-
re már csak egy góllal ve-
zettek a vendégek, ekkor 
támadásukat lefülelték, 
majd az oldalról indult 
kontrát követően a kapura 
törő hazai támadó bünte-
tőt harcolt ki. A feszült-

ség a maximumra nőtt, a 
7 méterest pedig sikerült 
értékesíteni, amelyet ha-
talmas ováció követett.
A hazaiak közül Percze 
Dzseni kimagaslóan sze-
repelt, gólra váltva helyze-
teinek nagy részét és ezzel 
tartva a lelket a csapatban.
A tapolcaiak helytálltak 
szerves egészként és meg-
mutatták, hogy nem lehet 
őket félvállról venni több-
gólos előny mellett sem. 
Tapolca VSE-Úrkúti SK 
25:25 /ks/ fotó:facebook/

A feladás ismeretlen szó

A mérkőzés végére eltűnt a gólkülönbség

KÉZILABDA

04.07. U16-os Regionális 
Fiú Kadett Bajnokság-
ban a Tapolcai Sziklák 
és az Ajkai Kosárlabda 
Utánpótlás SE mérkőzött 
a Csermák József rendez-
vénycsarnokban.

Az első és második ne-
gyedben a tapolcaiak já-
téka dominált – a szoros 
emberfogással, lepatta-
nók megszerzésével olyan 
előnyre tettek szert amivel 
nem tudott mit kezdeni 
az ellenfél. A harmadik 
negyedben fej-fej mellett 
születtek a kosarak majd 
az Ajka egy-két váltással, 
labdacsenéssel fel tudott 
zárkózni, izgalmassá téve 
a végjátékot.
A negyedik negyedet a 
játék elejéhez hasonló 
összeszedettséggel irányí-

tották ismét a kékek, az 
ajkaiak több labdát is el-
vesztettek így a hátrányuk 
behozhatatlanná vált.
A gyors iramú mérkőzé-
sen – az egyéni teljesítmé-
nyekben gazdag – tapolcai 
fiatalok megérdemelten 
győztek 84:68-ra.
Második mérkőzésen az 
ajkaiak 80:37 arányban 
verték meg a Dávid Kor-
nél Akadémiát.
A harmadik összecsapá-
son a Dávid Kornél Kosár-
labda Akadémia/B ellen 
a tapolcaiak jól kezdtek, 
több labdát is megszerez-
tek, amiket aztán sorra 
sikerült pontokra válta-
ni. A játék 3/4-ig tetemes 
előnyre tettek szert, ami 
aztán megmaradt az ösz-
szecsapás végéig. Iramban 
túlszárnyalta az első két 

mérkőzést, mindkét olda-
lon igyekeztek magukból 
kihozni a maximumot. 
elszántságból nem volt 
hiány. A fiatalabbak is 
megmutathatták tehetsé-
güket az idősebbek ellen 
és tisztesen helytálltak 
amennyire fizikumuk en-
gedte. A játékosok közül 
Hegyi Márk és Keller Adri-
án nyújtotta a legjobb tel-
jesítményt. Edző: Csikós 
Tibor
A Megyei Lány Serdülő 
Bajnokságban is haraptak 
a Párducok.
A III. fordulóban, a Ka-
zinczy Ferenc Általános 
Iskolában, a tapolcai pár-
duclányok szinte hiba nél-
kül játszva hengereltek az 
U14-es korosztályban.
Tapolcai Párducok – 
Veszprémi SC 91:16
A második mérkőzé-
sen a KWBC Körmend 
nagy arányban győzte le 
a Fűzfői AK-t: 80:14 lett 
a végeredmény. A forduló 
III-IV. helyéért kiélezett 
küzdelemben a Fűzfői AK 
51:50-re kerekedett felül a 
Veszprémi SC csapatán. A 
döntőben a Tapolcai Pár-
ducok nyertek: 61 kosarat 
dobtak a körmendieknek, 
36 ellenében. Ez már a 6. 
győzelmük a tapolcaiak-
nak akik veretlenül állnak 
a tabella élén. Edző: Csikós 
Tibor /ks/ fotó: facebook/

Gördülő Tapolcai Sziklák, harapós Párducok

Hazai pályán mérettettek meg kosárlabdázóink

Április 6-a nyáriasan me-
leg napján fogadta hazai 
pályán a TIAC a szinte 
“testvéreknek” számító 
badacsonytomaji focistá-
kat.

A lelátóról közel 200-an 
nézték végig ezt a nem 
hétköznapi párharcot. A 
félidő első felében a már 
több támadást is végrehajtó 
hazaiak pontos passzok-
kal próbálták átjátszani a 
középpályát. Horváth R. 
sikeres lövése után a 24. 
percben sikerült megsze-
rezni a vezetést, de a tapol-
caiak nem sokáig örülhet-
tek, ugyanis 2 perc múlva 
egyenlítettek a vendégek 
Hegedűs M. révén. Ráadá-
sul a 35. percben egy be-
adást követően Mékli A. 
találatával Badacsonytomaj 
fordított az eredményen. A 
további komolyabb törté-
néseket a fiúk a következő 
játékrészre tartogatták.
Hátrányból indultak tehát 
neki a hazaiak a második 
félidőnek, de ez cseppet 
sem vetette vissza a harci 
morált.
Tóth Á. az 52., majd 
Makacsek-Molnár M. az 
57. percben szereztek gólt, 

megfordítva ezzel az állást. 
8 perc elteltével azonban 
jött a fekete leves: tomaji 
szélső megiramodás után 
beívelték a játékszert, me-
lyet Rosta D. kapushoz illő 
mozdulattal ütött félre, 
megállítva a támadást. A di-
cséret piros lap formájában 
érkezett. A büntetőt Mékli 
A. magabiztosan lőtte a ka-
puba (3:3). Szerencsére a 
TIAC csapatát nem zavarta 
meg a kiállítás, a további-
akban is megtornáztatták 
az ellenfél hálóőrét. Ez oly-
annyira sikeres volt, hogy a 
tomaji kapus nem ért oda a 
labdához, mely szituáció-
ból egy ostrom következett, 
de ezek rendre elakadtak 
egy lábban vagy más aka-
dályban, mígnem az utol-
só (Makacsek-Molnár M. 
lövése) túljutott a gólvona-
lon. Ezzel, a rendes játékidő 
utolsó percében szerzett 
góllal nyert végül Tapolca, 
a nézők nem kis örömére, 
megelégedésére.
A TIAC megmutatta, hogy 
emberhátrányban is ösz-
sze tudja szedni magát, 
ami egy újabb lépcsőfokot 
jelent a további előreju-
tásban.TIAC VSE – Bada-
csonytomaji SE 4:3

Egy csipetnyi öröm

A Csermák József ren-
dezvénycsarnok ad 
helyszínt április 27-28-
án a sporteseménynek, 
amelyre április 24-e  12 
óráig várja nevezéseket 
a szervező Tapolcai Ví-
vóklub. 

A Vívó MEFOB verse-
nyek célja Tapolcán is a 
felsőoktatási intézmé-
nyek női és férfi hallga-
tói részére színvonalas 
versenyzési lehetőség 
biztosítása vívás sport-
ágban. Továbbá a sport-
ág népszerűsítése, a 
szabadidő kulturált el-
töltése, a felsőoktatási 
intézmények, intézmé-
nyi sportszervezetek és 
DSE-k közötti kapcso-
latok erősítése, az egye-
temi-főiskolai országos 
bajnoki cím eldöntése. 
A Magyar Egyetemi – 
Főiskolai Sportszövetség 
(MEFS), a Magyar Vívó 
Szövetség (MVSZ) és a 
Pannon Egyetem (PE) 
megbízásából a Tapol-
ca Vívóklub szervezi az 
eseményt. A verseny 
védnökei: Prof. Dr. h. c. 

Mocsai Lajos, a Magyar 
Egyetemi – Főiskolai 
Sportszövetség elnöke, 
Csampa Zsolt, a Magyar 
Vívó Szövetség elnöke, 
Dr. Gelencsér András, a 
Pannon Egyetem rektora 
és  Dobó Zoltán, Tapolca 
Város polgármestere. A 
versenyek során egyéni 
és csapatküzdelmeket, 
illetve női-férfi párbaj-
tőr, tőr, kard küzdelme-
ket láthatnak a sportág 
rajongói. A küzdelmek-
ben részt vehetnek az 
adott félévre a nevező 
intézmény beiratkozott 
hallgatói (nappali, leve-
lező, esti, távoktatásban, 
illetve doktorandusz-
képzésben résztvevők); 
a nevező intézményben 
hivatalos cserekapcso-
lat alapján részképzés-
ben résztvevő külföldi 
felsőoktatási intézmény 
hallgatói; azon hallga-
tók, akiknek az adott 
intézményben szerzett 
végbizonyítványuk (ab-
szolutórium) vagy dip-
lomájuk a bajnokságot 
megelőző naptári évben 
kelt- tudtuk meg. 

Magyar  Egyetemi-Főiskolai
Országos Vívó Bajnokság  Tapolcán
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Hidegvizes fürdéssoro-
zatukat Tapolcán zárták 
a Balatoni Jegesmedvék. 

A Pribék István tréner 
által alapított szervezet 
az egészségmegőrzésre, 
az immunrendszer erősí-
tésének szükségességére 
és a Balaton szépségeire 
igyekszik irányítani a fi-
gyelmet tevékenységével.
- Alapesetben a Balaton-
ban fürdünk, de keres-

sük az egyéb lehetősé-
geket is, Tapolca pedig 
egy szuper lehetőség, egy 
gyönyörű város, ahol a 
tó körül sétálgatni már 
önmagában is élmény - 
árulta el a jegesmedvék 
Malom-tavi fürdőzésé-
nek hátterét a vezető. A 
csapat egyébként fél órás 
légzőgyakorlattal kezdett, 
majd 11 óra környékén 
megmártóztak a tóban, 
ami ugyan kevés kihí-
vást, de annál több örö-

met és jókedvet okozott 
számukra. A megyei lap-
ból értesült a Jegesmed-
vék tapolcai akciójáról 
a szilveszteri Malom-tó 
úszások legidősebb női 
résztvevője: a hétfőn 
már 82. életévét betöltő 
Szebegyinszki Istvánné. 
Marika néni büszkén 
árulta el: nem csak lubic-
kolt, körbe is úszta a tavat. 
- Nagyon jó érzés a hideg 
vízben a fürdés és 2013 
óta minden alkalommal 
részt veszek az újévi szig-
ligeti fürdéseken is- tette 
hozzá. A Balatoni Jeges-
medvék fürdés előtti fél-
órás relaxálását nem is 
bírta ki mozdulatlanul, 
egy idő után felkelt és tü-
relmetlenül várta, hogy 
újra úszhasson abban a 
tóban, ahol gyermek-
korában még bármikor, 
bárki fürödhetett.
                        /Írás, fotó: tl/

Jegesmedvék és Marika néni a Malom-tóban

Inkább kikapcsolódás, mint kihívás volt az akció

Nézzük a Malom-tavat online!
A malom-tó webkamera 2022. július 30-án kezdte meg a működését, 
megtekinthető ONLINE is, ha nincs lehetősége a tópartra elsétálni.
A QR-kód beolvasásával lehet belépni a weboldalra, vagy keresse fel 
közvetlenül: www.idokep.hu/webkamera/tapolcatopart
Üzemeltető és az oldal szerkesztője: Balázs Szilárd




